

Title (en)

Method and device for removing fibres from the opening cylinder of a spinning unit in an open-end spinning machine.

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zum Abnehmen der Fasern von der Auflösewalze einer Spinneinheit einer Offen-End-Spinnmaschine.

Title (fr)

Procédé et dispositif pour enlever des fibres d'un cylindre peigneur d'une unité de filage d'un métier à filer à bout libre.

Publication

EP 0311946 A1 19890419 (DE)

Application

EP 88116767 A 19881010

Priority

CS 732987 A 19871012

Abstract (en)

The subject of the invention is a method and device for introducing fibres into a spinning rotor of spinning units with a vertical axis of the opening cylinder 7 and with a relatively small diameter of the spinning rotor 18 for high performance parameters. The fibre take-off in the lower part of the working width of the opening cylinder 7 is achieved in an especially reliable way in that the airstream guided under this working width is so deflected obliquely upwards in the fibre take-off zone in front of the take-off edge 27 that the flowing air is directed obliquely upwards along the separating edge as early as at the lower limit of the working width. For deflecting the airstream there is an oblique guide face 26 or another airstream supplied in an oblique direction from the external environment. <IMAGE>

Abstract (de)

Gegenstand der Erfindung ist ein Verfahren und eine Vorrichtung zum Einführen von Fasern in einen Spinnrotor bei Spinneinheiten mit vertikaler Achse der Auflösewalze 7 und mit relativ kleinem Durchmesser des Spinnrotors 18 für hohe Leistungsparameter. Gelöst wird besonders zuverlässig die Faserabnahme im unteren Teil der Arbeitsbreite der Auflösewalze 7 dadurch, daß der unter dieser Arbeitsbreite geführte Luftstrom in der Zone der Faserabnahme vor der Abnahmekante 27 schräg nach oben so gelenkt wird, daß schon an der unteren Grenze der Arbeitsbreite die strömende Luft schräg nach oben entlang der Abtrennkante gerichtet ist. Zur Lenkung des Luftstroms dient eine schräge Führungsfläche 26 oder ein anderer, aus der äußeren Umgebung in schräger Richtung zugeführter Luftstrom.

IPC 1-7

D01H 1/135

IPC 8 full level

D01H 4/08 (2006.01); **D01H 4/38** (2006.01)

CPC (source: EP)

D01H 4/08 (2013.01); **D01H 4/38** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2357665 A1 19780203 - VYZK USTAV BAVLNARSKY [CS]
- [A] FR 2130507 A1 19721103 - ELITEX ZAVODY TEXTILNHO
- [A] DE 1930760 A1 19700219 - VYZK USTAV BAVLNARSKY
- [A] DE 2748330 A1 19780629 - VYZK USTAV BAVLNARSKY
- [A] DE 2800795 A1 19790719 - SCHLAFHORST & CO W
- [A] GB 2192010 A 19871231 - VYZK USTAV BAVLNARSKY
- [A] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 9, no. 271 (C-311) 1994 29 Oktober 85, & JP-A-60 119230 (TOYODA CHUO KENKYUSHO K.K.)

Cited by

CN106435867A; CN106283287A; CN106435866A; US4998404A; US5095689A

Designated contracting state (EPC)

CH DE GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0311946 A1 19890419; CS 270298 B1 19900613; CS 732987 A1 19891114

DOCDB simple family (application)

EP 88116767 A 19881010; CS 732987 A 19871012